



15 februari 2024

1	Opening voorzitter en vaststelling agenda Aanwezig: Ben .v.d. Maat, Jan Heijne, Frank Huygen, Daniel v. Til, Dione Heijne, Mareille Wals, Henk Heinhuis, Robert de Joode en André van Meerendonk (notulen). Afbericht ontvangen van Marco Kuster, Jan Leeuwerink, Arnoud de Jong en Nico Half. De agenda wordt conform vastgesteld.
2	Notulen vorige vergadering d.d. 07-12-23 Geen opmerkingen Mededelingen • Ontvangst subsidies ledverlichting en zonnepanelen De Bosa subsidie is ontvangen met speciale dank aan Ben die hiervoor veel werk heeft verricht. Het aandeel van de Gemeente Zaanstad is nog onderweg. Voor het gebruik van de led-verlichting zullen we een bedrag(je) aan huur gaan betalen. • Met betrekking tot de verwarming lopen er metingen met het doel om uiteindelijk te kunnen besparen op de verwarmingskosten. Ingekomen stukken / vragen • Uitnodiging AZ-vrouwen – FC Twente vrouwen (mail 14-02) Daniel zal de uitnodiging verspreiden onder de belangstellenden. Actie: Daniel • Uitnodiging KNVB tot deelname onderzoek jeugdvoetbal (mail 07-02) Daniel zal, binnen de JC, deelnemen aan het onderzoek. Actie: Daniel • Verzoek KNVB tot inschrijving toernooilocatie meidenvoetbal (mail 12-01) We besluiten, vanwege ons drukke programma in het voorjaar, ons niet aan te melden.
3	Actiepunten Trello bord Alle openstaande actiepunten doorgenomen en de lijst bijgewerkt.

4	Update commissie 25 jaar Sporting Krommenie door Jan Heijne en Frank Huygen. • Voortgang feestweek Jan en Frank geven een toelichting op de verschillende activiteiten die op het programma staan. Een concept overzicht is gereed voor verdere uitwerking. • PR rondom feestweek Het plan is om flyers te maken en te verspreiden. De commissie is ook nog op zoek naar muziek of een artiest voor het feest op de vrijdagavond. • Opmerkingen kantinebezetting. De “Uitgeestploeg” zal op de vrijdagavond de kantinedienst verzorgen. De toegang is voor alle leeftijden maar i.v.m. de verkoop van alcoholische dranken zullen we met polsbandjes voor 18+ gaan werken. • Ben zal een buitenbar en mobiele pinautomaten reserveren. Actie: Ben • De bevoorrading van de kantine zal in overleg gaan met Ben. • André zal de commissie telkens uitnodigen voor de komende commissievergaderingen. Actie: André
5	Update Jeugdcommissie door Daniel van Til • Er zijn een aantal opzeggingen ontvangen bij JO12. Er wordt naar vervanging gezocht. • Een groot aantal trainers zullen op maandag 1 maart bij AZ meedoen aan een voorlichtingsbijeenkomst. • Er zijn gesprekken gaande met twee voetbalscholen om te gaan samenwerken voor extra trainingen. • “Show Your Skills” is een app die wij binnenkort gaan aanbieden aan onze leden. De app bevat oefeningen voor spelers die zij ook thuis kunnen uitvoeren. • Het voornemen is er om trainers en betrokken ouders sneller en meer duidelijkheid te geven over de teamindeling voor het volgende seizoen.
6	Update Technische Commissie door Robert de Joode • Er wordt druk gewerkt aan de samenstelling van de trainerstaf voor het volgende seizoen.

	• Er loopt nog een sollicitatieprocedure voor een trainer vrouwen 1.
7	Update Evenementencommissie door Daniel van Til • De Voetbal2daagse gaat niet door gezien het drukke programma vanwege het 25 jarig bestaan. • Het Krovo toernooi gaat dit jaar niet door.
8	Update Sponsorcommissie door Robert de Joode • De sponsoravond wordt op 14 maart gehouden met Bas Nijhuis als gastspreker. Aanmelding vooraf is vereist. Er zijn inmiddels al veel aanmeldingen ontvangen. • De afgelopen periode zijn er weer diverse nieuwe sponsors binnen gehaald • Er is een nieuw kledingplan in ontwikkeling.
9	Update Vrijwilligerscommissie door Marco Kuster (via de mail) • Twee inspirerende bijeenkomsten gehad (3e ging niet door). We hebben de verschillende B's doorlopen (bezinnen, binnenhalen, begeleiden, belonen, behouden, beëindigen). Veel zaken klinken logisch als je het hoort en veel doen we al heel goed, maar er valt ook nog winst te boeken. Ik wil het vrijwilligersbeleid beter gaan beschrijven en het ook beter gaan inbedden binnen de club. Uiteraard zijn er ook weer mensen nodig om zoiets goed uit te rollen en dat is ook weer een uitdaging. Ik hou het hier bij een korte terugmelding, maar er valt veel meer over te vertellen. • Binnen Zaankantersvoorelkaar zijn netwerken van organisaties bekend waar we misschien gebruik van kunnen maken. Denk bijvoorbeeld aan inzet van vluchtelingen. Zij mogen tegenwoordig ook vrijwilligerswerk doen. Hoe dat eruit zou moeten zien, daar zou je wat afspraken over moeten maken met elkaar. Want vluchtelingen krijgen geen VOG en ze zijn vaak niet de Nederlandse taal machtig. Tegelijkertijd is er wel veel potentieel, want hier zitten ook mensen tussen met kennis van bijvoorbeeld beheer en onderhoud of horeca. • Een ander voorbeeld is SROI (social return of investments). Bedrijven met een omzet van € 250.000 of meer zijn verplicht iets terug te doen voor de samenleving. Je kunt op deze manier geen structurele bijdrage verwachten, maar wel incidenteel. Stel dat wij dus iemand zoeken om Microsoft Office uit te rollen, dan zou het best kunnen dat daar iemand beschikbaar voor is. Ook hier moet ik nog even induiken. • Er bestaat ook een keurmerk voor "vrijwilligers goed geregeld". Daar kunnen we ook mee aan de slag. Daarbij is het verkrijgen van zo'n keurmerk natuurlijk de kers op de taart, maar het gaat vooral om het traject naar het keurmerk toe. In zo'n traject moet je regelmatig met elkaar nadenken over het waarom van bepaalde zaken. De onderwerpen variëren van AVG, sociale veiligheid tot inclusiviteit.

10	Update Kantinecommissie door Ben v.d. Maat, Henk Heinhuis en Dione Heijne Kantinebezetting Dit is nog steeds een punt van aandacht. De bezetting loopt nog niet naar wens. Verschillende mogelijkheden zullen tijdens de vergadering op 13 maart worden besproken met het oog op het volgende seizoen. Analyse koffie door Kim v.d. Poll Kim gaf, in de bestuursvergadering, een toelichting op haar analyse van de koffie die wij op dit moment in de kantine verstrekken. Deze blijkt voor verbetering vatbaar zowel qua smaak als snelheid bij het uitserveren. Het voorstel is om de huidige warme drankenautomaat te vervangen door een ‘verse bonen’-automaat en een aparte snelfilter koffiezetautomaat aan te schaffen in combinatie met een koffiepercolator. Deze laatste te gebruiken bij piekmomenten, zoals tijdens de rust van voetbalwedstrijden, waarop het koffie aanbod groot moet zijn. Het bestuur is accoord met het voorstel. Er is een afspraak gemaakt met de vertegenwoordiger op 15 maart. Kim zal budget navragen bij de Vrienden van SK om deze spullen aan te schaffen. Actie: Kim Bezoek kantinecommissie aan Sligro/Bouter Kim en André gaven een toelichting in de bestuursvergadering. De door Sligro aanbevolen Merrychef blijkt een uitstekend apparaat maar vooral bedoeld voor zeer intensief gebruik bij bv. benzinestations en op Schiphol. Bovendien is na gebruik telkens een uitgebreide schoonmaak nodig. Het bestuur concludeerde dat dit apparaat ongeschikt is voor onze kantine. De kantinecommissie zal onderzoek gaan doen naar de wensen van bezoekers t.a.v. ons assortiment. Vervolgens zal worden bekeken welke apparatuur er benodigd is en of deze gebruikersvriendelijk is voor de kantinemedewerk(st)ers die (soms sporadisch) achter de bar werkzaam zijn. De voorkeur gaat daarbij natuurlijk uit naar een vaste en ervaren ploeg medewerk(st)ers. Invulling clubavond en gebruik clubpas Kim gaf een toelichting in de bestuursvergadering op haar notitie om iets extra’s te doen voor de vaste klanten van de kantine. Het voorstel is om een korting toe te passen bij gebruik van de clubkaart. Het idee is daarbij om een sponsor te vragen om deze kosten te financieren met vermelding van zijn naam op de clubkaart. Kim zal verder onderzoek doen naar de kosten en mogelijkheden. Wordt vervolgd bij de volgende bestuursvergadering. Actie: Kim. Schoolvoetbal 2 t/m 11 april Dione doet verslag van de voorbereidingen tot nu toe. Er is een herinneringsmail uitgestuurd naar de scholen voor hun aanmelding. Het werven van vrijwilligers voor de kantine en de keuken gaat goed maar is nog niet rond.
----	---

	Het plan is om elke deelnemende school ook zelf een scheidsrechter in de poule te laten leveren. Het verzoek om ook Daniel Pannenburg in te lichten voor leveren van reservescheidsrechters. Er zijn nieuwe handfluiten ontvangen. We zullen kijken of het in de praktijk bevalt. Daarna kunnen we ze evt. zelfs ook voor gebruik in reguliere wedstrijden aanschaffen. Een volgend overleg met Henk, André en een vertegenwoordiger uit de kantinecommissie staat gepland voor dinsdag 27 februari. • De schoonmaakploeg van de maandagochtend gaat er aan het einde van dit seizoen mee stoppen. We zullen op zoek moeten naar nieuwe schoonmakers evt. tegen betaling. Ben zal hier verder onderzoek naar doen. Actie: Ben • Een (verplicht) dossier voor de voedsel en veiligheid is aanwezig in de keuken maar wordt niet gebruikt. We zullen moeten bezien of hier een update voor nodig is. Actie: Ben
11	Update Onderhoudscommissie door Ben v.d. Maat • Controle PWN Er is een brief ontvangen van de PWN waarbij wordt gewezen op het ontbreken van een zgn. Installatie-gebonden-dossier. Dit dossier dient door de installateur (VBK) te worden opgemaakt bij oplevering van het leidingnet ter voorkoming van legionella. Ben zal het installatierapport opvragen bij VBK waarmee het dossier kan worden gemaakt. Actie: Ben • Op verzoek van Gwendolyn zal er een kledingkast voor de jeugd worden gemaakt in de grote scheidsrechterskleedkamer. • De verlichting in de toiletten zal worden vervangen door LED-lampen. • Er zijn offertes opgevraagd voor het onderhoud van de velden. • De Gemeente Zaanstad gaat bomen planten op ons complex. • Na de zomer zal er een tegelpad worden aangelegd achter veld 2. • Er is een probleem met de Ledverlichting die niet schakelt naar de wedstrijdsterkte. De servicedienst was (nog) niet bereikbaar voor de reparatie.

	De huurprijs van velden zal omhoog gaan. De Gemeente heeft een probleem met de kwaliteit van het onderhoud, wil dat terughalen uit het vrijwilligerswerk en uitbesteden aan derden. Een eerste voorstel, waarbij de kosten voor de clubs enorm opliepen, werd afgewezen. De Gemeente is thans in overleg over een regeling die qua kosten gunstiger zal gaan uitkomen voor de clubs.
12	Update commissie respect door Robert de Joode Robert zal contact opnemen met Jolanda over de voortgang van de update van het protocol respect.
13	Update Communicatie – webbeheer door Mareille Wals en Marco Kuster (via de mail) - Marco Kuster via de mail: We hebben een telefoon, een telefoonnummer en ik ben een community gestart. Die community moet nu gevuld worden met alle WhatsApp groepen die er zijn. Technisch kan dat in een uurtje gebeurd zijn, maar organisatorisch kost dat wat tijd. Al die groepen moeten het nummer van Sporting namelijk "beheerder" maken. Alleen dan kun je ze opnemen in de community. Sommige personen doen dat zonder nadenken, maar sommigen vragen het hoe en waarom en doen het dan nog niet meteen. Dit kost dus even wat tijd. In de community zijn nu de kantinecommissie en de aanvoerdersgroep van de senioren opgenomen. De volgende groep worden alle jeugdteams t/m O13. Dat pak ik na mijn vakantie (16-24 febr.) op. - Paul Hagnauer is gestopt als lid van de commissie. - Rick Bolding is bezig met de ontwikkeling van een nieuwe template voor social media. - Het logo voor het 25 jarig jubileum is klaar en ziet er mooi uit. Met een kleine correctie is het klaar voor gebruik. - Het verzoek om de mailbox info@sportingkrommenie.nl te koppelen aan die van de secretaris@sportingkrommenie.nl zodat André de verdeling van de mails naar de juiste personen kan gaan verzorgen. Actie: Mareille
14	Update commissie IV/ICT door Marco Kuster (via de mail) De commissie is één keer samengekomen (Randall van Splunteren, Simon Krook, Stefan Mooij en ikzelf. Afbericht van Paresh Andrea en Mareille Wals). Intentie uitgesproken voor volgende afspraak, iedereen ziet nut en noodzaak. Prioriteit bij leden werven voor deze commissie. We heten nu nog duidelijk "in oprichting" want niet iedereen kan/wil dit er zomaar bijdoen. Uitrol

	Microsoft Office en verbeteren mogelijkheden in SportLink zijn in ieder geval de eerste inhoudelijke punten, die volgens ons moeten worden opgepakt. • Op website en socials is inmiddels uitvraag gedaan voor commissie IV en ICT. Helaas nog geen reacties.
15	Rondvraag <u>Henk</u>: Is het mogelijk om de jaarlijkse kampioenenavond in ere te herstellen? De JC zal in overleg gaan met de Evenementencommissie. Actie: Daniel <u>Henk</u>: Wanneer plannen wij de vrijwilligersavond? Dit punt agenderen bij de volgende bestuursvergadering. Actie: André
15	Sluiting 21.30 uur

Vergaderdata commissies seizoen 23/24, aanvangstijd 19.30 uur:

Donderdag 21 maart (gewijzigde datum)

Donderdag 18 april

Donderdag 30 mei